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Fietsinfrastructuur op school  -  Stand van zaken

Het staat buiten kijf dat we ten gunste van onze gezonde leefomgeving en onze eigen 
gezondheid allemaal een tandje moeten bijsteken. Dat kunnen we onder andere door 
voor onze (korte) verplaatsingen meer de fiets te nemen. Dit vraagt niet enkel een 
mentaliteitswijziging van de werknemers en bij uitbreiding van het onderwijspersoneel. 
Ook de school kan een hogere graad van woon-werkverplaatsingen per fiets 
bewerkstelligen door in de nodige infrastructuur, naast louter de fietsenstallingen, te 
voorzien.

1. Het leasen van fietsen via de werkgever komt meer en meer aan bod.

Hoeveel scholen hebben een overeenkomst met een fietsbedrijf, opdat leerkrachten 
een fiets kunnen huren? 

Graag de cijfers/percentages per provincie, voor het lager en het secundair onderwijs 
apart.

a) Hoeveel scholen leasen gewone fietsen?
b) Hoeveel scholen leasen elektrische fietsen?
c) Hoeveel scholen leasen speedfietsen?

Ook voor de subvragen graag de cijfers/percentages per provincie en apart voor het 
lager en secundair onderwijs. 

2. Hoeveel scholen in Vlaanderen beschikken over een laadpunt voor elektrische 
fietsen? 

Graag de cijfers/percentages per provincie, voor het lager en het secundair onderwijs 
apart.

3. Hoeveel scholen in Vlaanderen beschikken over fietsen die worden aangeboden aan 
leerlingen voor verplaatsingen tijdens de schooluren, bijvoorbeeld om te gaan 
zwemmen? 

a) Hoeveel fietsen worden gemiddeld in de scholen beschikbaar gesteld? 
b) Worden deze fietsen gratis aangeboden of dienen leerlingen hiervoor een 

vergoeding te betalen?

Graag de cijfers/percentages per provincie, voor het lager en het secundair onderwijs 
apart.



4. Hoeveel scholen in Vlaanderen beschikken over fietsen die worden aangeboden aan 
leerlingen voor verplaatsingen van en naar de school? 

a) Hoeveel fietsen worden gemiddeld in de scholen beschikbaar gesteld? 
b) Worden deze fietsen gratis aangeboden of dienen leerlingen hiervoor een 

vergoeding te betalen?

Graag de cijfers/percentages per provincie, voor het lager en het secundair onderwijs 
apart.

5. Hoe wil de minister scholen aanmoedigen om zelf ook in meer infrastructuur voor 
fietsers te voorzien?
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1-4. Deze gegevens zijn momenteel niet gekend bij het Departement Onderwijs en 
Vorming. 

5. In mijn actieplan ‘Hoog tijd voor GeZONtijd’ engageer ik mij samen met de Vlaams 
minister van Mobiliteit tot bijkomende inspanningen op het vlak van communicatie, 
educatie en sensibilisatie om actieve verplaatsingen van en naar school te 
stimuleren. 
Daarnaast wordt samen met de organisatie die instaat voor de schoolsport (SVS), 
VIGeZ en VSV nagegaan hoe scholen nog bijkomend kunnen worden geïnformeerd 
en gestimuleerd om actieve verplaatsingen tijdens de schooluren en van en naar 
school te promoten. In dit kader zal de infrastructuur voor fietsende leerlingen en 
leerkrachten aan bod komen.


